
 Číslo materiálu:                                                                                 1/02 
Komise: Komise pro rozvoj informačních technologií 
Datum: 11.7.2012 
Přítomni:  
 
Omluveni: 
Neomluveni: 

Ladislav Šorčík, Aleš Kerner, Jan Moravčík, Lukáš Jelínek, Ladislav 
Čermák 
 
Karel Koubský 

Člen RM: Není určen 
Příští jednání: Dle potřeby řešení aktuálních problémů, svoláváme se elektronicky 

 
1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 
I. b e r e   n a   v ě d o m í 
a) zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 11.7.2012. 
b) rezignaci pana Ing. Ladislava Šorčíka z funkce předsedy komise 
II. j m e n u j e 
pana Lukáše Jelínka předsedou komise pro rozvoj informačních technologií  

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
1. projednání spolupráce komise s městským úřadem (schůzka s tajemníkem a vedoucím 

odd. vnitřní správy) 
2. rezignace Ladislava Šorčíka na funkci předsedy komise 
3. volba nového předsedy komise 
4. různé 

 
Začátek: 18.00                            Městský úřad, kancelář tajemníka 

• projednány záležitosti spolupráce mezi komisí a Městským úřadem Kutná Hora, způsob 
komunikace, proces zpracování návrhů 

• komise požádala o vyšší informovanost ze strany MěÚ o záležitostech, které souvisejí s 
oblastí působnosti komise 

• projednány záležitosti prodloužení smlouvy na mobilní telefonní služby 
Závěry: 

• vyjasněna spolupráce mezi komisí a MěÚ 
• návrhy usnesení RM se budou v zájmu hladkosti procesu předem konzultovat s MěÚ 
• běžnou komunikaci komise s MěÚ bude zprostředkovávat Ing. Čermák (již funguje a 

osvědčilo se to) 
Začátek: 19.00                      Restaurace V Ruthardce 

• komise vzala na vědomí rezignaci Ladislava Šorčíka na funkci předsedy komise 
• novým předsedou komise byl zvolen Lukáš Jelínek 
• komise projednala záležitosti facebookové stránky města, zejména nové možnosti 

v oblasti správcovství stránky – doporučuje využít víceúrovňovou správu (s tím, že budou 
dva správci nejvyšší úrovně) 

• Ladislav Čermák zjistí plán chrániček v Městských sadech 

 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 



Komise požádala o vyšší informovanost ze strany MěÚ o záležitostech, které souvisejí s oblastí 
působnosti komise. Návrhy usnesení RM se budou v zájmu hladkosti procesu předem 
konzultovat s MěÚ. Komunikaci mezi komisí a MěÚ bude zprostředkovávat především vedoucí 
odd. informatiky Ing. Čermák – již funguje a osvědčilo se to. 
 
Komise vzala na vědomí rezignaci Ladislava Šorčíka na funkci předsedy komise. Novým 
předsedou komise byl zvolen Lukáš Jelínek. 
 
Komise navrhuje využít při správě stránky města na Facebooku víceúrovňové správcovství (se 
dvěma správci nejvyšší úrovně). 
 
Ladislav Čermák zjistí plán chrániček v Městských Sadech. 
 

 
4) Reakce rady města: 

Ad 1) Záležitosti kanceláře tajemníka  

Usnesení č. 609/12 – zápis komise pro rozvoj IT - pro 7, proti 0, zdržel se 0. Reakce rady: otázka 
Facebooku bude řešena s příchodem nového redaktora Kutnohorských listů. 

Rada města I. b e r e n a v ě d o m í  
a) zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 11.7.2012. 
b) rezignaci pana Ing. Ladislava Šorčíka z funkce předsedy komise 

II. j m e n u j e 
pana Ing. Lukáše Jelínka,Kutná Hora předsedou komise pro rozvoj informačních technologií 

 
 


